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Abstract (en)
A refrigerator and/or freezer has a base compartment, in which the liquefier, which is blown on by a fan, and the compressor are accommodated
and which is provided with drawing-in and blowing-out openings. In order to bring about quiet operation with effective carrying off of heat from the
liquefier and compressor, the fan (7, 8), the liquefier (9) and the compressor (10) are mounted in a closed air duct (2), the drawing-in and blowing-out
openings of which are closed by porous and/or grating-like sheets (5, 6). <IMAGE>

Abstract (de)
Ein Kühl- und/oder Gefrierschrank weist einen Sockelteil auf, in dem der von einem Ventilator angeblasene Verflüssiger und der Kompressor
untergebracht sind und der mit Ansaug- und Ausblasöffnungen versehen ist. Um bei wirksamer Abführung von Wärme von dem Verflüssiger und
Kompressor einen leisen Betrieb zu erreichen, sind der Ventilator (7, 8), der Verflüssiger (9) und der Kompressor (10) in einem geschlossenen
Luftkanal (2) gehaltert, dessen Ansaug- und Ausblasöffnungen durch poröse und/oder gitterartige Scheiben (5, 6) geschlossen ist. <IMAGE>
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